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§ 7 Indkaldelse modtaget den 9 februar 2023 til generalforsamling  

1. Valg af dirigent 

Kim Bonnesen valgt som dirigent  

Valg af referent 

 Bjørn Hansen valgt som referent 

2. Beretning 

Formand Henrik Hertz bød velkommen og gav et fyldestgørende referat af sidste års aktiviteter, han nævnte 
bla. at lammene blev mindre end sidste år grundet tørken, til gengæld har vi ikke haft problemer med 
sygdom blandt dyrene. Grøn dag var populær, og trak mange interesserede til, men gav ikke det antal 
medlemmer vi havde håbet. Kalve salget var bedre end sidste år, med 6 kalve solgt. Det blev nævnt at det er 
meget vigtigt at man husker at notere i bogen når man har set til dyrene. Beretningen blev godkendt. 

3. Regnskab  

Kasserer Annie Bruhn fremlagde regnskabet for 2022, som blev godkendt, dog blev det bemærket at diverse 
posten er stor og bør udspecificeres fremover. 

4. Rettidig indkommende forslag 

Ingen  

5. Budget – fastlæggelse af kontingent for 2023:  

Bestyrelsen fremsatte forslag om uændret kontingent / 2 andele kr.250,00 3 andele kr. 375,00 4 andele kr. 
500,00. Bestyrelsen regner med at salget i 2023 kommer til at ligne det fra 2022. Budget vedtaget. 

6. Valg af bestyrelse:  

Formand: ikke på valg (Henrik Hertz)  

Medlemsansvarlig: ikke på valg (Bjørn Hansen)  

Kasser: valgt for 2 år (Annie Bruhn) modtager genvalg - Genvalgt 

Bestyrelsesmedlem: valgt for 2 år (Karsten Wenneberg) modtager genvalg - Genvalgt   

Bestyrelsesmedlem: valgt for 2 år (Gerhard Lund) modtager genvalg - Genvalgt 

Suppleant: valgt for 1 år (Keld Søbøtker) modtager genvalg - Genvalgt  

Suppleant: valgt for 1 år (Stella Randal) modtager ikke genvalg (NY) – Nyvalgt suppleant er Kim Bonnesen 

7. Valg af revisor: valgt for 1 år (Per Sheye) modtager genvalg - Genvalgt  

8. Evt.  

Ny folder præsenteret, der vil blive opsat en kasse til dem ved foldene. Der blev foreslået at der lægges 
foldere på biblioteket.  

Kommunen har spurgt til om vi vil have dyr gående på marken hele året, men vi har foreløbigt været 
tilbageholdende, der er ikke taget en endelig beslutning, men vi har svært ved at se en fordel i det.   



Der mangler borde og stole ved marken, specielt på arbejdsdagen. Det nuværende borde/bænkesæt er ikke 
stillet til rådighed af kommunen, og vi kan derfor ikke forlange at kommunen giver os flere. Henrik er dog i 
dialog med kommunen om nye. Kim Bonnesen foreslog at vi kan søge fonde om nye borde. 

Bjørneklo bør fjernes på arbejdsdagen, hvis ikke fårene tager dem. Fårene tog dem sidste år. 

I Albertslund vil der blive foretaget PFAS undersøgelser. Vi har dog undersøgt om det er et problem hos os, 
og Kommunen mener ikke, at vi har et problem. Kalvene får det samme drikkevand som borgerne i 
kommunen. 

Vi deltager på grøn dag igen, selvom grøn dag i år afholdes i en mindre udgave. 

Bestyrelsen har talt om at deltage i høstfesten i august. Kim foreslog at vi melder det ud til foreningens 
medlemmer, da nogle medlemmer kunne være interesseret i at hjælp til. 

Når Niels Poulsen tilbyder indmad, bør vi melde det ud. Det blev foreslået at vi spørger leverandøren ved 
bestilling af kød, hvor meget indmad vi kan få. 


